
Lyngby Fotoklub bestyrelsesmøde, den 17-3-2020  

Side 1 

Referat af bestyrelsesmøde den 17-3-2020 

Til stede 

 Hans Hove, Jan Jürgensen, Jørgen Fynsø, Carsten Selvang 

 Thomas Salling var fraværende 

Materiale 

 Jan havde før mødet udsendt udkast til årsregnskab for 2019 samt beregninger af udgifter til 

foto-print. 

Tid og sted 

 Den 17-3-2020 kl. 19.30 via nettet med Zoom 

Dagsorden ifølge indkaldelsen 

1. Valg af referent 

2. Meddelelser 

3. Klubbens situation som følge af corona-situationen 

4. Generalforsamling 

a. Afholdelse 

5. Årsregnskab 

a. Forhøjelse af kontingent 

b. Prisen på print 

6. Ny storskærm 

7. Dato for næste møde 

8. Eventuelt 

Ad 1 - Valg af referent 
Jan blev valgt til referent. 

Ad 2 – Meddelelser 

 Carsten orienterede om en adresse-ændring i forbindelse med Apple. Carsten står der fortsat. 

Ad 3 – Corona og klubben 

Klubben er underlagt mødeforbud. Derfor besluttede vi, at den nuværende bestyrelse skal fortsætte 

også efter april 2020. Da kan den kun agere som en slags ”forretningsbestyrelse” – altså ikke tage 

større beslutninger. 

Ad 4 – generalforsamling 

Det er uvist, hvornår der kan indkaldes til generalforsamling. 

Hans vil orientere medlemmerne herom. 

Ad 5 – årsregnskab 

Årsregnskabet for 2019 viser et underskud på 3.705 kr. Året kan siges at være et ”almindeligt” år 

for så vidt angår udgifter, fordi der ikke var særlige investeringer (a la fotostudie) og normal drift 

mht. print (a la print til portfolio-konkurrencen). 

 For print var indtægterne 3.671 kr og udgifterne 6.694 kr 

 En faktor er, at priserne på blæk er steget. 

Vi besluttede at hæve priserne på print tilsvarende, altså med ca. 80%. 
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Side 2 

De ny priser bliver sådan her: 

      Ny pris 2020 Gammel pris 2019 Prisforøgelse 80% 

  
  

  

A4 kr. 12 kr. 7 kr. 12,60 

A3 kr. 16 kr. 9 kr. 16,20 

A3+ kr. 16 kr. 9 kr. 16,20 

A2 kr. 29 kr. 16 kr. 28,80 

    

   Jan laver nyt prisblad og offentliggør det via mail og opslagstavle. 

Vi drøftede også muligheden for at lave en midre forhøjelse af klubbens kontingent, nemlig fra 600 

kr pr år til 700 kr pr år. Det er imidlertid en sag for generalforsamlingen. 

Ad 6 – ny stormskærm 

Jørgen meddelte, at den ny LG77 OLED skærm er sat op og virker. Skærmen styres fra en compu-

ter, der har fået isat nyt skærmkort. Ny skærm og skærmkort kostede ialt 32.000 kr. Skærmen 

afløser den 10 år gamle Samsung skærm, der var 63” - den ny er 77”. 

 

Jørgen oplyste, at skærmen er sat til at benytte særlige billedprofiler til fremvisning af billeder. 

 

Den gamle skærm er sat til salg for 1.000 kr. 

Ad 7 – næste møde 

Hans vil indkalde næste bestyrelsesmøde sidst i april som netmøde.  

Ad 8  - Eventuelt 

Carsten oplyste, at mødet den 24-3-2020 vil blive afholdt som netmøde via skype. Carsten vil 

udsende instruktioner til alle medlemmer forinden om teknikken. 
 
 
 
 

Underskrevet:      Hans Hove Andersen, formand               og                 Jan Jürgensen, referent 


